
 
ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

24 AUGUSTI 2017 

BLAD 47 

       

 Ordförandes signatur                     Justerares signatur 

§ 25 

Frågor från nämnden 

 

Evy Kjellberg (C) ställde en fråga kring återvinningsstationen vid 

Snöripsvägen. Förvaltningen återkommer med svar.  

 

Sverker Sundmark (M) ställde en fråga kring bosättningen i Solbergaskogen.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


